
TODO KURTOVIČ V ŠTEPANJSKEM NASELJD

Več poguma za novo
Ljubljano je pred dnevi obiskal

predsednik zvezne koference SZDL
iugoslavije Todo Kurtovič. Enod-
nevni n}egov obisk je !>il namenjen
predrsem spoznavanju nekaterih na-
jaktualnefSih področij dnižbenopoli-
tidnega dela v Ljubljani. Tako se je
Todo Kurtovič v četrtek 14. junija
zjutraj najprej sestal s širiim politič-
aini aktivom mesta Ljubljana, kjer je
bil govor prcdvsem o preoblikovanju
Ijubljanskih krajevnih skupnosti tero
oblikah in metodah dela v frontni or-

ganizaciji SZDL. Najbolj poglob-
Ijeno je slckhi beseda o sekdjskem
načinu delovanja kot novosti glede
vključevanja najširših množic v driu-
benopolitično življenje. Predsedaik
zvezne koference SZDL se je pogo-
varjal tudi s člani komisije pri skupš-
čini mesta Ljubljana za odnose z ver-
skimi skupnostmi.

Med dokaj obsežnim enodnevnim
delom pa je Todo Kurtovič popoldne
obiskal Štepanjsko naselje in se po-

govarjal s krajani te naše najmlajše, a
največje krajevne skupnosti. Naselje
si je najprej ogledal in kasneje na
razširjeni seji predsedstva KK SZDL
spregovoril o nekaterih najaktual-
nejših zadevah, ki so danes prisotne v
socialistični zvezi. Opozoril je zlasti
na to, da SZDL v našem političnem
sistemu, pa tudi po ustavni opredeli-
tvi, še vedno ne izpolnjuje vseh funk-
cij, ki so v njeni pristojnosti. Premalo
se še kaže frontni značaj ne samo
družbenopolitičnih organizadj, tem-

več tudi državne uprave in društev,
skratka vsega, kar organizirano de-
luje v našem sistemu. Še premalo
prihaja do izraza možnost, da sle-
herni občan pove svoje mnenje, sta-
lišče rn da ga seveda tudi nekdo upoš-
teva. Res je, da \- SZDL nismo zaprli
vrat in da ima vanjo vstop vsakdo.
Res pa je tudi, da imamo premalo
posluha tudi za tista stališča in mne-
nja, ki na prvi pogled niso po volji
vsfcm. Z eno besedo demokracija še
ni zaživela v polni meri in se to kaže
na vseh področjih — tudi.in predv-
sem na področju informiranja. Todo
Kurlovič je več pozornosti posvetil
vlogi potrošniških svetov ter poveza-
nosti delegacij in delegatov z bazo.
Po njegovem mnenju so danes dele-
gati povečini še bolj odtrgani od naj-
širšega mnenja slehernega posamez-
nika, kot so bili včasih odborniki in
poslanci. Tudi na tem področju je so-
cialistična zveza naredila premalo.

Največ pozornosti pa je predsednik
Kurtovič posvetil oblikam in metodam po-
litičnega delovanja. Opozoril je na to, da
še vedno nismo navajeni doživeti tudi neu-
speh, čeprav vemo. da tisti. ki dela, lahko
tudi pogreši. Se vedno je premalo poguma
po nečem novem, boljšem. Zavedati se
moramo, da z novimi odnosi, z novjm na~
činom življenja in seveda tudi z novim si-
stemom političnega in samoupravnega od-
ločanja doživljajo spremembe tudi poli-
tične organizacije. Mi pa kar naprej de-
lamo bolj ali manj po starem. Prav sociali-
stična zveza mora tu napraviti prvi korak.
Predvsem v S2DL moramo govoriti in se
dogovoriti o problemih Ijudi in krajev,
kjerživimoindelamo, in to brez prevelike
papirnate vojne.

Naj še povemo, da so pionirji OŠ Karla
Destovnik-Kajuha nadvse toplo in pri-
srčno s šopkom zaželeli Todu Kurtoviču
dobrodošlico, zbrani Štepanjci pa so mu za
njegON nedavni življenjski jubilej ter za
številna najvišja odlikovanja in priznanja,
ki jih je prejel, čestitali in mu poklonili več
borbemh pesmi, ki jih je zapel moški pev-
ski zbor iz Bizovika. AK


